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CLASSIC PLUS



Classic PLUS

Economic

electromechanical 
column concept

stability by patented 
guiding device with 
casters

ergonomic operator 
panel on the electronic

access to all basic func-
tions also via handset, 
new limit setting

quick and easy:
Snap-on-batteries

convenient locking pins for 
fixing the wheel arms

Solid

Easily Operated

The new Panther Classic PLUS combines the idea of economy with high 
technical standards. The dolly is based on a rugged, almost maintenance 
free construction concept. 
The central column configuration of the Classic PLUS Dolly provides its user 
with easy operation and unconstrained versatility already in his basic 
configuration.

The electromechanical drive of the Panther Dollieshas proven its high reliability 
for over 30 years. It was used with the Super Panther for the first time and then 
continually elaborated over many dolly generations. 
The high-quality material and the accurately working single components 
guarantee you additional longevity and durability, while also maintaining strength 
in extra-ordinary situations of stresses and strains on set.

The different features of the new Panther Classic PLUS are simply structured 
and can be managed fast and easily by the operator panel at the dolly or by the 
handset. 
The ergonomic design facilitates intuitive working. Switch-over is completely 
done without tools. Locking pins and snap-on-batteries boost working speed 
and provide for a quick change of the Panther Classic PLUS configuration, e. g. for 
operation on tracks.

Der neue Panther Classic Plus verbindet Wirtschaftlichkeit mit hohen
Technischen Standards. Der Dolly basiert auf einem beinahe wartungsfreien, 
robusten Konstruktionskonzept.
Die zentrale Säulenkonfiguration überzeugt bereits in der Standardversion 
sowohl durch ihre einfache Bedienung als auch durch ihre unkomplizierte 
Vielseitigkeit.

Das elektromechanische Antriebskonzept der Panther Dollies hat sich über
30 Jahre durch seine hohe Zuverlässigkeit bewährt.  Erstmals beim Super
Panther eingesetzt wurde es stetig über mehrere Dolly Generationen verbessert.
Das qualitativ hochwertige Material und die präzisen Einzelkomponenten 
garantieren Ihnen zusätzlich Langlebigkeit und Haltbarkeit mit der am Set 
nötigen Stabilität.

Die verschiedenen Features des neuen Panther Classic PLUS sind einfach zu 
bedienen und können schnell am Bedienpanel des Dolly oder am
Handregler angewandt werden.
Das Arbeiten wird durch das ergonomische Design erheblich erleichtert. 
Umbauten können komplett ohne Werkzeug durchgeführt werden.
Rastbolzen und Snap-on Batterien  erhöhen die Arbeitsgeschwindigkeit 
und ermöglichen einen schnellen Wechsel des Panther ClassicPLUS z.B. für
den Einsatz auf Schienen.



Low Shot, High Shot, Any Shot

The new Panther Classic PLUS is equipped with the innovative High-Low Turnstile.
With only a few simple steps from the standard position to a low shot position or a high position (Bazooka) 
without removing the Fluid Head or the camera.

Setting standards

For the last decades the Panther dollies and their features have set standards in 
camera support equipment. 
This continuous improvement, experience and know-how has created the new 
Panther Classic PLUS Dolly.

Der neue Panther Classic PLUS ist mit einem innovativen High-Low Drehkreuz ausgestattet. Ohne den Fluid Head 
oder die Kamera abzunehmen, kann man problemlos von der Standard Position in die „Low shot“ Position oder 
die „High“ Position (Bazooka) wechseln.

In den letzten Jahrzehnten haben die Panther Dollies und ihre Features
im Bereich Kamera Equipment Maßstäbe gesetzt. Die fortwährende 
Optimierung, Erfahrung und das Know-How haben den neuen Panther Classic PLUS 
hervorgebracht.

Crab + Steer
As an option, the ClassicP LUS can be equipped with an durable Crab + Steer Shiftbox.
Changing Steering mode is easily done by shifting a lever.

Als Option kann der Classic PLUS mit einem zuverlässigen Crab + Steer Lenkgetriebe ausgestattet werden.
Durch das Betätigen eines Hebels wird im Handumdrehen der Lenkmodus umgeschaltet.

The Classic PLUS moves in an approved 4-Wheel-Steering.

Der Classic PLUS fährt in der bewährten 4-Rad-Lenkung.

A perfect steering geometry enables easy manouverability - even in tight spaces.

Crab:

Steer:
Die perfekte Lenkgeometrie ermöglicht leichtes Rangieren - auch an engen Drehorten.

steercrab
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The new Panther Classic PLUS 
Dolly can be combined with 
the current accessories, as 
U-Bangi, Vario Jib, Super Jib or 
the Lightweight Jib.

Maximum compatibility

U-Bangi II Vario Jib Super Jib I+II

wide or narrow gauge within 
seconds  

smooth ride and trackingPanther products stand for an ergonomic working 
position of the cameramen

• 	 Electromechanical column concept
• 	 High-Low Turnstile
• 	 Stability by patented guiding 
	 device with casters 
•	 Compact
•	 Crab + Steer

Product‘s advantage

Dimensions
length: 					      84 cm (33´´)
min. width: 				     53,5 cm (21´´)
max. width: 				     82,5 cm (32.5´´)

min. height turnstile (center position):	  67,5 cm (26.5´´)
min. height bowl/Mitchell (center pos.):	  76 cm (30´´)
max. height turnstile (center pos.):	  	  135 cm (53.5´´)
max. height bowl/Mitchell (center pos.):	  144 cm (57´´)

track width: 				     36 cm (14´´)
					      62 cm (24.5´´)
wheel base: 				     75 cm (29.5´´)
					      62 cm (24.5´´)
ground clearance: 			   	  5 cm (2´´)
column lift: 				     100 % (68 cm / 27´´)
max. speed: 				     3.5 sec. (0-100%)
column lifting force: 			    250 kg (550 lbs)

Technical specifications


